
ZÁPIS SCHŮZE BD RYBÁRNA ZE DNE 18.5.2015 

 

- Zahájení schůze paní předsedkyní Kramperovou, představení programu schůze 

- Schválení programu schůze – jednohlasně schváleno 

- Bc. Stanislav Šára MBA přítomným sdělil, že počet přítomných není ve věcech hlasování o 

stanovách usnášeníschopný, jelikož zákon o korporacích vyžaduje striktně stoprocentní účast. 

- Dále přednesl zprávu o hospodaření družstva za rok 2014 

- Byl vznesen dotaz, zda může být zpráva o hospodaření družstva za rok 2014 umístěna na 

webové stránky družstva. O umístění se postará člen představenstva Jakub Bouda 

- Dále byl vznesen dotaz na důvod předčasného splacení úvěru – dotaz byl na místě 

zodpovězen. 

- Proběhlo hlasování o schválení výsledku hospodaření za rok 2014 s výsledkem: 123 pro, 1 se 

zdržel hlasování. 

- Hlasování o pověření představenstva ke schválení rozpočtu za roky 2012-2014 proběhlo 

jednohlasně. 

- Zahájena diskuze o placeném úklidu. Navrženo několik možných variant, představenstvo bylo 

pověřeno zjištěním stavu na trhu, obvyklých cen a předložení nabídek nájemníkům. 

- Vznesen dotaz na podzemní kontejnery. Předsedkyně pí. Kramperová přislíbila vznést dotaz 

na příslušném odboru města Mostu. 

- Ukončení schůze a poděkování přítomným za účast. 

 


